



သတင်းထုတ်ပြန်ချက် ချက်ချင်းထုတ်ပြန်ရန်အတွက်

၂၄ရက် ဧပြီလ ၂၀၂၀ သောကြာနေ့

1437 Bannock St.

Denver, CO 80202

p: 720.865.7695

jic_news@denvergov.org

Denver မြို့တော်နှင့် စီရင်စု၏ COVID-19 တုံ့ပြန်မှု နောက်ဆုံးထုတ်ပြန်သတင်း *Denver သည် အိမ်၌နေထိုင်ခြင်း ညွှန်ကြားချက် တိုးချဲ့ခြင်း*

Denver - အိမ်၌နေထိုင်ရန် နေထိုင်သူဒေသခံများကို ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးမှ တိုက်ရိုက်ညွှန်ကြားထားသော ညွှန်ကြားချက်ကို Denver မှ မေလ ၈ရက်နေ့အထိ တိုးချဲ့မည်ဖြစ်ကြောင်း မြို့တော်ဝန် Michael B. Hancock မှ ယနေ့ ကြေညာခဲ့ပါသည်။

“ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ပထမဦးစားပေးအရာက နေထိုင်သူဒေသခံတွေ ဘေးကင်းလုံခြုံနေစေဖို့နဲ့ အသက်ကယ်တင်ဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဗိုင်းရပ်စ်ပိုးက ထွက်မသွားသေးပါဘူး။ ကာလရှည် သက်ရောက်မှုတွေအတွက် ကျွန်တော်တို့ ပြင်ဆင်ထားဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။ ပြည်နယ်ရဲ့ လမ်းညွှန်ချက်နဲ့ စဉ်းစဉ်းစားစား ဆင်ခြင်သုံးသပ်ဖို့ အချိန်ပို ယူရပါမယ်။ ထိတွေ့မှု ခြေရာခံတာနဲ့ စမ်းသပ်မှု ဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်းတွေကို အလုံအလောက် ရရှိဖို့နဲ့ နေထိုင်သူဒေသခံတွေနဲ့ စီးပွားရေးလုပ်ငန်း အဖွဲ့အစည်းတွေ ဘေးကင်းလုံခြုံစွာနဲ့ ပြန်လည် ဖွင့်လှစ်ဖို့အတွက် လမ်းညွှန်မှုတွေ ပေးဖို့ အချိန်အလုံအလောက် ရဖို့ ကျွန်တော်တို့ စိစစ်ချင်ပါတယ်” ဟု မြို့တော်ဝန် Mayor Hancock မှ ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

အိမ်၌နေထိုင်ခြင်း ညွှန်ကြားချက်ကို တိုးချဲ့ခြင်းဖြင့် မြို့တော်ကို ဒေသဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေး အာဏာပိုင်များ နှင့်အတူ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် အထောက်အပံ့များအတွက် ပိုမို၍ အသေးစိတ်ကျသော လမ်းညွှန်ချက်နှင့် စည်းမျဉ်းများကို ဆက်လက် ပြင်ဆင်ထားနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။ မေလ ၈ရက်နေ့နောက်ပိုင်း ဖွင့်လှစ်မှုများအတွက် မြို့တော်အနေဖြင့် အောက်ပါတို့ကိုလည်း ဆောင်ရွက်စေ နိုင်ပါမည်။

- ထိတွေ့မှု ခြေရာခံခြင်းနှင့် စောင့်ကြည့်ခြင်း၊ ဖြစ်ရပ် အပြည့်အစုံ စုံစမ်းစစ်ဆေးခြင်းနှင့် သီးသန့်ထားရှိမှုနှင့် အသွားအလာ ကန့်သတ်ထိန်းချုပ်မှုကို တိုက်တွန်းဆောင်ရွက်ခြင်း အပါအဝင်

- COVID-19 ဖြစ်ရပ် စီမံခန့်ခွဲမှုကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရန် ဝန်ထမ်းများကို ခွဲခြားရွေးထုတ်၍ ကဏ္ဍများစွာတွင် လေ့ကျင့်ပေးခြင်း
- တစ်နေ့လျှင် စမ်းသပ်မှု ၁၀၀၀ ပြုလုပ်ရန် ရည်မှန်းချက်ဖြင့် စမ်းသပ်မှုကို တိုးချဲ့ခြင်းနှင့် မြှင့်တင်ခြင်း
 - ပြုပြင်မွမ်းမံထားသော ထပ်ဆောင်း တစ်ကိုယ်ရေ အကာအကွယ်ပေး ကိရိယာပစ္စည်း (PPE) ကို စိတ်ချရစေခြင်း
 - အကောင်းဆုံး ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး လက်တွေ့ကျင့်သုံးမှုများကို ထိန်းသိမ်းစဉ် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း အတွက် လမ်းညွှန်ချက်များ၊ မူဝါဒများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မြို့တော်နှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအကြား ဆက်သွယ်ရေးကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ခြင်း
 - ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးနှင့် ပတ်ဝန်းကျင် ဌာနမှ ဗျူဟာများ၊ ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ပိုင်မူဝါဒများနှင့်အတူ ပြန်လည် ဖွင့်လှစ်ခြင်းအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ရန် အခွင့်အလမ်းကို စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအား ပံ့ပိုးခြင်း

အခန်းကဏ္ဍအသီးသီးအား ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်းအတွက် မြို့တော်အနေဖြင့် ပြင်ဆင်ထားသောကြောင့် Denver မြို့တော် ရှေ့နေရုံးသည် ၎င်း၏ တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့ကို စတင်လှုပ်ရှားစေခဲ့ပါသည်။ ပြည်သူများအနေဖြင့် မြို့တော်၏ COVID-19 ကန့်သတ်ချက်များ သို့မဟုတ် ရင်းမြစ်များနှင့် ပတ်သက်၍ မေးမြန်းလိုသည်များ ရှိလျှင် ၃၁၁ သို့ ဆက်သွယ်ပါ သို့မဟုတ် CAOResponseTeam@denvergov.org သို့ အီးမေးလ်ပေးပို့လိုက်ပါ။

မြို့တော် ရှေ့နေရုံး တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့သည် ပြည်သူများထံ တရားဝင် အကြံပြုချက်များ မပေးနိုင်သော်လည်း အတိုင်းအတာတစ်ခုအထိ လမ်းညွှန်ချက်များ ပေးနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

###